
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY ZÁKLADNÍ ŠKOLY NOVÉ HRADY KONANÉ DNE  

27.11. 2019 

 

Přítomni (bez titulů): Ladislav Cséfalvay, Vladimír Hokr, Michal Jarolímek,  Kateřina Marešová, 

Bohumila Vochozková, Roman Roule, Alena Hanušová, Jan Urban. 

Hosté (bez titulů): Karel Kříha, ředitel školy. 

 

Předseda ŠR byl opakovaně pracovně v zahraničí, po návratu trvalo tři týdny shodnout se na 

termínu zasedání. 

 

Program jednání:  

1. Rezignace členů Školské rady: 

V pedagogické části ŠR rezignovali dva členové. Po rezignaci 2 členek došlo ze 

strany ZŠ k doplnění. 

2. Učitelská stávka: 

Účast pedagogů ZŠNH na stávce byla oznámena řediteli školy na poslední chvíli, 

méně než 24 hodin před zahájením stávky. Škola reagovala okamžitě a snažila se informovat 

děti i rodiče. Bohužel, ne ke všem se informace dostala včas. Vedení školy i ŠR by uvítaly 

alespoň avízo, že o tom budou učitelé jednat. 

Odbory zasedali den před vyhlášením stávky. Až na jednoho, všichni učitelé ZŠNH odbory 

podpořili. ŠR vyzvala učitele k dřívější komunikaci v případě příští stávky. 

 

3. Výroční zpráva: 

Rozšiřují se aktivity školy. 

Více učitelů jezdí na školení. Dle doporučení inspekční zprávy byl řešen lektor pro 

zlepšení komunikace. 

Neběží výuka německého jazyka, pokračování je v přípravě, kroužky letos časově 

nevychází, tím pádem není návaznost. ŠR doporučila hledat lepší koncepci, např. externího 

lektora. 

Slabá nabídka zájmových kroužků. Nejsou časové kapacity (buď brzy ráno, nebo po 

16:00). Místo toho aplikováno do výuky (přírodovědecké pokusy), do školy jezdí lektoři 

(místní kační skupina, FPE Jihočeské univerzity). 

Současný stav výuky předmětů je naplněn, do budoucna je třeba hledat náhrady 

učitelů. 

Hlasování:  

pro: 8  proti: 0   zdrželi se: 0  

Zpráva byla schválena. 

 

4. Další 

Pro budoucnost jeslí je ve vývoji žádost o dotace. 

 

Zapsal: Ing. Jan Urban, PhD. V Nových Hradech dne 27. 11. 2019. 


